
Dagsorden til bestyrelsesmøde i DKeF, 
den 4. december kl. 10 – ca. 16 i Nyborg  

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Thomas Jensen 

DKeF: Katja Bødtger 

Afbud: Svend Jørgensen, Helene H. Jensen 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Møde med DIF-konsu-

lent Bo Overgaard. 

 

1. Forventningsafstemning 

2. Gennemgang af skriftlig 

evaluering til DIF, her-

under økonomi (Bilag 1) 

 

DIF ønsker fremover at holde evaluerings-

møder i maj og november. 

 

Selvevalueringen første spørgsmål om-

handler forbundets behov for at bruge DIF 

som sparringspartner omkring digitalise-

ring. Niklas fortalte, at vi allerede har 

brugt DIF digitaliseringskonsulent. DKeF 

ønsker på sigt at have et system/hjemme-

side, der både understøtter medlemsregi-

strering og turneringshåndtering. Noget 

der kan komme klubberne til gavn.  

 

Bo foreslog at DKeF skal søge DIF initia-

tivpulje, der bliver udbudt i starten af 

2023. Det tager vi stilling på weekendmø-

det. 

 

Bestyrelsen udfyldte selvevalueringen fra 

DIF. Katja rundsender til godkendelse i 

bestyrelsen. Tilbagemelding torsdag den 

8.dec. 

 

21. maj er som udgangspunkt næste tids-

punkt for strategimøde med DIF. 

 

 

 

Katja kontak-

ter Zakobo for 

et indledende 

møde 

 

 

 

 

 

 

Drøftes på 

møde i januar 

 

 

 

Katja sender 

til godken-

delse. 

 

 

Katja inviterer 

Bo Overgaard. 

Pkt. 2. Samarbejdet med 

klubberne om strategien.  

(Se refleksionsspørgsmål i bi-

lag 3.) 

 

a/ Gennemgang af rød, gul, 

grøn listen (Bilag 2) 

 

b/ Hvordan får vi etableret 

samarbejde om klubberne om 

udviklingsforløb?  

 

c/ Udarbejdelse af kernefortæl-

ling til ekstern kommunikation 

Gennemgang af strategi for 2023. Til 

dette brugte vi de tre spor som udgangs-

punkt for centrale drøftelser. 

 

Bestyrelsen opdaterede rød, gul, grøn li-

sten. Listen vil danne udgangspunkt for 

klubinvolvering i 2023.  

 

Kommentarer til spor 1, 2023. 

Resultatmål 1: ”Minimum 70 % af alle 

klubber skal, opleve at DKeF er tæt på 

klubberne, at vi er let tilgængelige og syn-

lige”. Vi sender et spørgeskema ud til 

klubberne, så vi kan se om vi når målet. 

Når vi alligevel sender spørgeskema ud, 

skal vi muligvis have mere med.  

 

 

 

 

Marianne sen-

der listen til 

Katja. 

 

 

Katja sætter 

spørgeskema 

på et besty-

relsesmøde i 

foråret. 

 

 

 



Procesmål 3: Arbejdsgruppe for nye cen-

tre skal nedprioriteres, men hvis der er et 

aktuelt behov, så bliver det naturligvis ta-

get op. Det kan eventuelt tages op som et 

indsatsområde i 2024/25. Det primære fo-

kus nu er rekruttering. 

 

Procesmål 4: Klubudviklingspakker skræd-

dersyes og prioriteres højt til klubberne ud 

fra rød, gul, grøn listen. 

 

Procesmål 5: Temperaturmøder er svært 

at afholde pga. aktuelt indhold. Vi forsø-

ger at udbyde et møde efter weekendbe-

styrelsesmødet i januar 2023. 

 

Kommentarer til spor 2, 2023. 

Resultatmål 2: Vi skal huske at omtale al-

voren i tallet om de 125 nye unikke med-

lemmer for klubberne ved enhver lejlig-

hed, fx årsmøde og roadshow 

 

Hvis vi skal bruge en oplægsholder til års-

mødet vedrørende kommunikation, synlig-

hed kunne det være en der bruger humor 

og fanger deltagerne. Det skal IKKE være 

alt for kedeligt. Fx Karen Marie Lillelund. 

 

Thomas og Katja arbejder på ekstern 

kommunikation med DIF og planlægger 

nogle nedslag i 2023, hvor vi kan synlig-

gøre keglesporten eksternt. 

 

Kommentarer til spor 3, 2023. 

Resultatmål: minimum 20% af medlem-

merne (700) deltager i konkurrence. Nik-

las og Katja laver et oplæg på weekend-

mødet som vi kan måle ud fra.  

 

Procesmål 2. Nye konkurrenceformer. 

Konkurrencegruppen skal komme med 

nye tiltag til både familiestævnet og even-

tuelt til lokale stævner, med fokus på nye 

medlemmer.  

 

Procesmål 3. Turnering 

Bestyrelsen drøftede nye propositioner for 

3 mands hold. Vi vil gerne teste det i seri-

erne i Jylland og på Sjælland. Det skal 

sættes i gang efter sommerferien.   

 

Det er afgørende for rekruttering af nye 

spillere, at vi får afprøvet nogle nye kon-

kurrence- og stævneformer i 2023.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja melder 

en dato ud i 

nyhedsbrevet 

og på FB før 

jul. 

 

Omtales på 

årsmødet. 

 

 

 

Vi drøfter op-

lægsholder på 

weekendmø-

det. 

 

 

Thomas og 

Katja har op-

gaven. 

 

 

 

Katja og Nik-

las laver op-

læg. 

 

 

Konkurrence-

gruppen drøf-

ter nye for-

mer. 

 

 

 

Michael kon-

trakter TU og 

beder dem om 

et oplæg 



Pkt. 3. Turneringsudvalget 

-Henvendelse fra Gerhard 

 

 

 

 

 

-Ungdom 

 

 

 

-Classic udvalget 

 

 

-Kegleportalen 

 

 

 

 

 

-Loa kommentar til spilleregler 

 

Gerhard Schmidt har henvendt sig om af-

vikling af Jysk Mesterskab. Dansk Kegle 

Forbund ønsker ikke at erstatte et DM 

med et Jysk Mesterskaber for ældre keg-

ler, på grundlag af seniorer i Jylland ikke 

betale for at køre til Sjælland selv.   

 

Alt hvad der hedder Ungdom hører under 

DKeF og det ligger i underudvalget for 

ungdom i DKeF. 

 

Udvalget er i gang med at planlægge 

stævne og vender tilbage med et budget.  

 

Vi har fået et tilbud fra Club people og de-

res tilbud er så dyrt, at vi gerne vil af-

vente. Bestyrelsen vil gerne undersøge 

mulighederne for et nyt og mere moderne 

system. 

 

Vedrørende punkt 3 i spillereglerne. Be-

styrelsen bakker op om TU beslutning i 

sagen. Michael giver besked til TU. Mi-

chael giver ligeledes besked til Fidelitas.  

 

Drøftelse af følgende formulering: "Med-

lemsregistrering indrapporteres klubvis til 

D.I.F. senest den 31. januar. Undlades 

dette, ikendes klubben en bøde på 300 kr. 

og evt. tilskud til rejseudgifter fra DKeF 

annulleres”.   

 

Bestyrelsen er enige i at det ikke bør stå i 

spillereglerne, da det allerede står i DKeF´ 

s love. Det skal derimod stå i sekretærens 

arbejdsbeskrivelse. 

Marita skriver 

til Gerhard 

 

 

 

 

 

Niklas taler 

med Jesper. 

 

 

Katja giver 

Ena besked 

 

Michael giver 

TU besked. 

Katja kontak-

ter Zakobo 

 

 

Michael giver 

besked til TU 

og til Fidelitas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja opdate-

rer arbejdsbe-

skrivelsen og 

giver Finn 

Hyldmar be-

sked. 

Pkt. 4. Andre bestyrelsessager 

-Individuelle medlemskab  

-Dagsorden weekendmøde ja-

nuar 

-Godkender IT relation 

 

Det oplæg DKeF har lavet flugter ikke helt 

med det udspil DIF er kommet med. Katja 

går i dialog med DIF for at høre, hvor flek-

sibelt beskrivelsen kan være. Det drejer 

sig om formuleringen om, at man skal del-

tage i 10 arrangementer i forbundsregi. 

Det er ikke muligt i DKeF, da vi knap har 

så mange ting at udbyde. 

  

Katja går i di-

alog med DIF. 

Pkt. 5. Næste møde 

 

Weekendmøde 2023 den 21. januar kl. 10 

til 22. januar kl. 13 på Scandic i Odense. 

 

Pkt. 6. Eventuelt Kontrol af banekontrolrapporter. Vi bør 

stramme op på at banerne er kontrolleret 

ved sæsonstart.  

 

Niklas nævner hjælp til regnskab. Der er 

forskellige muligheder i spil og ellers 

kunne IKC også være en mulighed. 

Tages op igen 

på weekend-

mødet. 

 

De forskellige 

muligheder 

undersøges. 



 


